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No. 41131     

No. 41131     

	August 15, 2024
	
	Le 15 août 2024

	
	
	

	
BETWEEN:

Mohawk Council of Kanesatake

Applicant

- and -

Louis-Victor Sylvestre, Gordon Edwards, 1648-4404 Québec inc., Jean Demers, Paul Boissonnault, Marc Chénier

Respondents
	
	
ENTRE :

Conseil Mohawk de Kanesatake

Demandeur

- et -

Louis-Victor Sylvestre, Gordon Edwards, 1648-4404 Québec inc., Jean Demers, Paul Boissonnault, Marc Chénier

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Quebec (Montréal), Number 500-09-700122-229, 2023 QCCA 1603, dated December 20, 2023, is granted. The parties are required to provide written submissions in their factum addressing the applicability of s. 89 of the Indian Act and whether the movable property of the applicant is “situated on a reserve.”


	
	JUGEMENT

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel du Québec (Montréal), numéro 500-09-700122-229, 2023 QCCA 1603, daté du 20 décembre 2023, est accueillie. Les parties sont tenues de fournir dans leur mémoire des soumissions écrites sur l’applicabilité de l’art. 89 de la Loi sur les Indiens et sur la question de savoir si les biens meubles du demandeur sont « situés sur une réserve ».
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